(學生)汽車停車證申請資格審核表
	●停車證種類〈請擇一並於圓圈空白處打勾〉： 詳細停車區域請參閱總務處Q&A第18項。 
○“平面停車證
限停教學平面區
○“據”德樓室內停車證限據德樓住宿同學申請
○“明”德樓室內停車證限明德樓住宿同學申請
○“環”山道路停車證限停據德、明德樓路邊
○在職班停車證(夜)
限停教學平面區
○ EMBA在職班停車證(夜)
限停管理大樓停車場


	◎準備證件：學生證及
1.車主為學生本人：行照、駕照
2.車主為學生之父母或三等親內人員：申請人駕照、車輛行照、身份證、戶口名簿或其他可資證明關係之文件


	學生證影本正面
（證件貼在此處）
	
	駕照影本正面
（證件貼在此處）


                                                   （證件貼在此處）
	行照影本正面（有車主姓名）
（證件貼在此處）
	
	1. 身分證影本：若車主為父母請附申請人身分證影本正反面
2. 戶口名簿影本：若車主為兄弟姊妹，請附戶口名簿影本
3. 其他證明資料：若車主為三等親內，請附可資證明關係之證明文件(例如：戶口名簿影本或身分證影本)
4. 汽車停車證領取後，請即將停車證放置於駕駛座前方擋
風玻璃明顯處，以利查驗。未放在指定位置者，視同無證得逕行違規取締。
PS：下列情形之一者，停車證收回並取消次年申辦資格：
1. 該學年違規達3次以上者。
2. 代人申請或委託他人申請停車證。
3. 借人複製停車證或假冒停車證。
4. 停車證借人使用。
(學生違規由學務處依學則進行懲處)


●有關校區停車規定，請至總務處網頁詳閱【長庚大學停車管理作業要點】，並於同意後提出申請。
	本人已詳閱及明瞭【長庚大學停車管理作業要點】並同意遵守相關規定及罰則無異議。
申請人簽名：
	停車證編號：
	

	
	聯絡電話：
	


申請日期：  中   華   民   國           年         月          日                         
Assessment Form for Student Car Parking Permit Application 
	● Type of car parking permit (Please tick one)： 

For parking area details, please refer to Item 18 of the Office of General Affairs Q&A 

○ Flat parking permit

For parking at instructional flat area only
○ Indoor parking permit for Ju De Dormitory

Application restricted to student staying in the Ju De Dormitory
○ Indoor parking permit for Ming De Dormitory

Application restricted to student staying in the Ming De Dormitory
○ Parking permit for Huanshan Road

For parking at the roadside of Ju De Dormitory and Ming De Dormitory only
· Car parking permit for in-service education program (night)

For parking at instructional flat area only
○ Car parking permit for in-service EMBA education program (night)

 For parking at management building car park only


	◎Documents required：Student ID and
1. Vehicle owned by student：Vehicle License, Driving License

2. Vehicle owned by the parents or third-degree relatives of the student: Driving license of the applicant, vehicle license, ID, household registration certificate or other documents that can verify the relationship.



	Front copy of student ID card

（Stick here）
	
	Front copy of driving license
（Stick here）

	Front copy of vehicle license

（with car owner’s name）

（stick here）
	
	1. Photocopy of ID card：If the vehicle owner is parents, please attach the photocopy of the ID card of the applicant (front and back)
2. Photocopy of household registration certificate：If the vehicle owner is siblings, please attach the photocopy of the household certificate.
3. Other supporting documents: If the vehicle owner is third-degree relatives, please attach supporting documents that can verify the relationship (i.e. photocopy of household certificate or photocopy of ID card)

4. After the car parking permit is received, please place the car parking permit on the windshield in front of driver’s seat for inspection. Those who do not place the permit in the designated place will be deemed to have no car parking permit and violated the rules. Penalties will be imposed.
PS：Under one of the following circumstances, the parking permit will be revoked, and the following year's application qualification will be cancelled:

1. Those who violate the regulations for more than 3 times in the school year.

2. Those who apply on behalf of another person, or those who entrust another person to apply for a parking permit.

3. Those who borrow the parking permit from another person for duplication, or those who forge the parking permit.
4. Lend the parking permit to others

 (Student who violate the regulations will be punished by the Office of Student Affairs in accordance with school regulations)


● For the parking regulations of the school district, please visit the website of the Office of General Affairs for the Chang Gung University Management Guidelines of Parking. Please submit your application only after your consent.
	I have read and understood the Chang Gung University Management Guidelines of Parking and agreed to abide by the relevant regulations and penalties without objection.
Signature of the applicant：
	Car parking permit number：
	

	
	Contact Number：
	


Application Date: Republic of China          year         month          day
